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      Аннотация

    
        
          Изучено действие внутривенных инъекций активатора кальций-активируемых калиевых каналов малой проводимости 2-го и 3-го типов CyPPA на частоту генерации активности клеток Пуркинье коры мозжечка шестимесячных лабораторных мышей-самцов. Методом внеклеточной регистрации активности клеток Пуркинье in vivo показано, что инъекции 1 мМ CyPPA приводят к уменьшению частоты активности клеток на 16 % через час, на 49 % через два часа и на 61 % через три часа после введения активатора. Полученные результаты подтверждают важную роль SK-каналов в регуляции спонтанной активности клеток Пуркинье in vivo.
        

        
          Studied the effect of intravenous injection of an activator of calcium-activated potassium channels of small conductance of the 2nd and 3rd types, the Network frequency generation activity of Purkinje cells of the cerebellar cortex of six months of laboratory mice males. Method of registration of the extracellular activity of Purkinje cells in vivo it was shown that injection of 1 mm of the Network reduce the frequency activity of the cells by 16 % in an hour, to 49 % in two hours, and 61 % three hours after administration of the activator. The obtained results confirm the important role of SK channels in regulating spontaneous activity of Purkinje cells in vivo.
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